
Ældrerådet Frederikssund

ÆRF-R-09-08-17

Referat fra ordinært møde i Ældrerådet 
Mandag d. 17-08-2009 kl. 9.15 

Frederikssund rådhus lokale F2-AF205

Bemærk! at dette møde bliver af længere varighed, der vil blive serveret en let frokost kl. 12.00. 
Jette Søe deltager fra kl. 13.00, for endelig aftale omkring Ældrerådsvalget.

Referatet af mødet med Jette Søe skrives ind i tids-og handleplanen for ældrerådsvalget

Deltagere: Jørgen Christensen, Lise-Lotte Due, Rigmor Nielsen, Christian Heiberg, Erik Nielsen, Inge 
Nordstrøm, John Jensen, Asger Mansted.

Pkt. 1. Orientering fra kommunen.
Præsentation af Bettina Kjelleup, ny medarbejder i Ældrerservice. Bettina er Fremadrettet 
sekretær for Ældrerådet.

Rådhuskantinens kassefunktion lukker, og der skal fremover afregnes via kontonr. ved 
møder.

Byrådet afholder budgetseminar den 27. august 2009

Plejehjemsbyggeriet på Pedersholm forløber som planmæssigt, og med forventet 
Ibrugtagelse 1. september 2010

Pkt. 2. Dagsorden og godkendelse af referat fra 22-06-2009.
Dagsorden godkendt. Bemærkning til referat fra 22. juni, pkt. 4: der foreligger endnu ikke 
svar, fra Teknik og miljøudvalget, på henvendelsen om der fortsat eksisterer en 
arbejdsgruppe omhandlende busruter

Pkt. 3. Orientering fra formand.
Aktivitetshuset Kongshøj takker for donationen på kr.5.000, og fremsender invitation til et 
arrangement den 19. august i aktivitetshuset.

Opstillingsmødet i Slangerup er, på grund af Dronningebesøget, ændret til den 22. 
september.

Pkt. 4. Orientering fra fagudvalg.
Social oa Ældreudvala:
9.september afholdes møde mellem Udvalget og Ældrerådet.
Jørgen Christensen fremsender ønsker til dagsorden til forvaltningen.



Æ ldrerådet Frederikssund
Sundheds og forebvggelsesudvalg
Flere af Ældrerådets medlemmer har modtaget klager over lang ventetid på genoptræning. 
Fremtidige klager over genoptræning fremsendes, med person/sagshenvisning til Jette Søe

Kultur og fritidsudvalg 
Intet nyt

Teknik og miljøudvalg 
Intet nyt

Pkt.5. Information og kontakt til bagland.
Udarbejdelse og udsendelse af folder om Ældrerådsvalget, med præsentation af kandidater?
Herunder drøftelse af informationen til Ældrerådets vælgere.
Skal vi have en Hjemmeside i valgperioden, til orientering for borgerne.
Skal vi betale for domænenavn?

Ældrerådsmedlemmerne tilslutter sig formandens initiativer.

Pkt. 6. Økonomi.
Ældrerådet har modtaget kr. 25.000, for 2. halvår til ældrerådets arbejde. Kontoens saldo 
pt. Udgør kr. 57.000.
Udbetaling af diæter til valgforordnede er fortsat uafklaret.

Pkt. 7. Næste møde og mødested.
Mandag den 21 september kl. 9.15 i mødelokale F2-AF 105 Frederikssund rådhus.

Pkt. 8. Pressemeddelelser.
Udarbejdelse af pressemeddelelser omkring Ældrerådsvalget.

Formanden fremsender annonce til udsendelse i lokalavisen til forvaltningen.

Pkt. 9. Eventuelt.
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